



Whisker Wonderland

A CCA-AFC & CFA Collaboration

Canadian Cat Fanciers' Club - Sunday, May 26, 2024

Dickson Centre Arena, 30 Park Hill Rd W, Cambridge, ON N1S 1C9

Show Fees

All entries include a digital catalogue. Print copies available by request at time of entry.

1 Entry*	\$85
2 Entries (same owner)	\$135
3 Entries (same owner)*	\$180
Additional Entriest	\$45
Substitutions	\$15
End of row (non-medical)	\$15
Marked catalogue (PDF only)	\$20
Extra double cage space (groom or sales)	\$30

*Exhibitors entering 1, 3, 5, or 7 cats will receive one 1/2 cage space **FREE**. Limit 1 free 1/2 space per exhibitor.

Send e-transfers to shows.ccaafc@gmail.com before **Wed, May 22**. Password is Cambridge. US exhibitors pay cash at door in **Canadian funds only**.

Judges - 6 Rings!

Hayley Boam - AB
Robert Gleason - AB
Kathy Balmer - AB
Darrell Newkirk (CFA) - AB
Heather MacDougall - AB
Pam DeGolyer (CFA) - LH/SH SP

CCFC reserves the right to substitute judges or ring type.

Entry Clerk

Katrina Ojaste
 905-232-3481
office@cca-afc.com

Cats aged 8 months & older not yet CCA-AFC registered will receive **FREE** listing numbers with proof of entry in Saturday's CFA show!

Enter using the [online entry form](#). CCA-AFC members can enter using their [My Cats page](#). **Please confirm receipt of entries before closing date!**

CLOSING DATE: May 20, 2024 @ 11:59 PM

Or at limit of 200 cats.

Two Shows, One Spectacular Celebration Join us for a Pawsitively Meowtastic Experience!

petsecure
CANADA'S PET INSURANCE



Rules & Regulations

This show shall be sanctioned by the Canadian Cat Association and all its rules & regulations shall be maintained. A copy of the Show Rules & Classifications are available **FREE** on the CCA-AFC website: www.cca-afc.com. For paper copies, please call 905-232-3481 or email office@cca-afc.com or mail your request to Canadian Cat Association, Unit 118, 1 Centre Street, Toronto, ON M1J 3B4. No liability shall attain to the club conducting or sponsoring a show in the event of loss or damage to a cat or container. This applies to the Show Committee or to any individual member of the club.

Exhibitors are responsible for a correct description of their entries and must abide by their own errors. Cats wrongfully entered in the wrong classification cannot receive prizes in the wrong class. No cat may be withdrawn or entry fees withheld after the closing date of the show. Failure of payment for entries disqualifies the exhibitor and all their cats from future shows until all debts are paid to the club(s) involved. Exhibitors are permitted to withdraw their cats under any judge(s) officiating at the show, provided it is stated at the time of entry.

LISTED ENTRIES: All cats entered in Championship, Premiership, or Kitten classes must be registered or registerable with CCA-AFC. Cats without a CCA-AFC permanent registration number can compete using a temporary number issued by the CCA-AFC Office (office@cca-afc.com). Kittens may be entered with a CCA-AFC litter registration number, Registered Pending Number, or as unregistered listed entries.

HOUSEHOLD PETS: Must be 4 months of age or older. Cats 6 months or older **MUST** be neutered or spayed but **NOT DECLAWEED**.

KITTENS FOR SALE: Exhibitor must have at least 1 entry to obtain a sales cage. Kittens for sale must be 3 calendar months of age or older & must provide proof of vaccinations. Owners must have CCA-AFC litter registration on hand to verify age of kittens for sale; failure to provide this will result in the breeder/agent & all their entries being asked to leave the show hall. No refunds will be issued. No kittens/cats may be

sold at the show without a sales cage. Limit 1 cat/2 kittens per single cage or 3 cats/5 kittens per double cage. All cats/kittens sold from the show hall must leave in a carrier & be escorted by the breeder/agent.

NON-VETTED SHOW: Entries are expected to have current vaccinations & to be free from fleas, ear mites, fungus, & disease (see Article 7, Sections 1 & 2). All claws must be clipped prior to benching. US exhibitors are reminded that proof of rabies inoculation is required to enter Canada. Any cat found to be ill will be removed from the show hall along with any entries they may have travelled with.

LITTER: The club will provide litter. Please bring cat food, dishes & a litterbox.

EXHIBITOR CHECK-IN: All entries must check in with the Entry Clerk between 7:30-8:30 AM. Judging will begin at 9 AM **sharp**. Show hours are from 9 AM to 4:30 PM. Early departures **must** have permission to leave from the Show Manager in order not to forfeit any wins. Show hall directions will be sent out with confirmation of entries.

PEOPLE FOOD AVAILABILITY: Food will be available outside the show hall.

SCORING: All eligible entries will be scored for All Canadian & Regional Awards. In order to receive an award, the entry must be registered with CCA-AFC by the end of the show season.

BENCHING: Double cage size is approximately 22"x44"x22". Requests limited to 1 per exhibitor.

CLERKS & STEWARDS: Please contact Ashley Reeson at ccaafcbenefitshows@gmail.com

HOTELS: **Cambridge Hotel & Conference Centre**, 700 Hespeler Rd, Cambridge, ON N3H 5L8. To book, call (519) 622-1505 & mention "Cat Show 2024". \$139/night + taxes & one-time \$50 pet fee. Rate expires on March 25, 2024.

VENDORS & SPONSORSHIPS: Exhibitors may NOT sell items from their benching area. Contact Caitlin Dance, caitlindance@gmail.com to book vendor booths, catalogue advertising & sponsorships.



Au pays des moustaches

Une collaboration CCA-AFC & CFA

Canadian Cat Fanciers' Club - dimanche le 26 mai 2024

Dickson Centre Arena, 30 Park Hill Rd W, Cambridge, ON N1S 1C9

Frais d'inscription

Catalogue envoyé par courriel. Copies imprimées disponibles sur demande au moment de l'inscription.

1 Inscription*	85 \$
2 Incriptions (même prop.)	135 \$
3 Incriptions (même prop.)*	180 \$
Inscriptions additionnelles	45 \$
Substitution	15 \$
Bout de rangée (non-médical)	15 \$
Catalogue marqué (PDF seulement)	20 \$
Espace cage double (vente ou toilettage)	30 \$

*Espace d'une demi-cage **GRATUIT** pour les exposants qui inscrivent 1, 3, 5, 7 chats. Limite d'un 1/2 espace gratuit par exposant.

Paiements par transferts électroniques à shows.ccaafc@gmail.com avant **mercredi le 22 mai**. Mot de passe est Cambridge. Les exposants américains peuvent payer comptant à la porte, en **dollars canadiens seulement**.

Juges - 6 arènes !

Hayley Boam - TR
Robert Gleason - TR
Kathy Balmer - TR
Darrell Newkirk (CFA) - TR
Heather MacDougall - TR
Pam DeGolyer (CFA) - PL/PC

CCFC se réserve le droit de faire toute(s) substitution(s).

Sécretaire aux inscriptions

Katrina Ojaste

905-232-3481

office@cca-afc.com

Utilisez le **formulaire d'inscription en ligne**. Les membres CCA-AFC peuvent utiliser le lien **Mes Chats**. **Confirmez réception de vos inscriptions avant la date limite !**

Les chats âgés de 8 mois et plus non-enregistrés avec la CCA-AFC peuvent obtenir un numéro temporaire **GRATUIT** avec une preuve de leur inscription à l'exposition CFA qui sera tenue samedi.

DATE LIMITE : le 20 mai, 2024 @ 23:59h

Ou à la limite de 200 chats.

Deux expositions, une célébration spectaculaire Rejoignez-nous pour une expérience chatastique !

petsecure
CANADA'S PET INSURANCE



Règlements additionnels

Cette exposition est sous l'égide de l'Association féline canadienne et ses règlements y seront observés; vous pouvez en obtenir une copie GRATUITE sur le site : www.cca-afc.com. Pour les copies imprimées, veuillez appeler le 905-232-3481 ou envoyez un courriel à office@cca-afc.com ou par poste : Association Féline Canadienne, Unité 118, 1 Centre St, Toronto, ON M1J 3B4. Aucune responsabilité n'atteindra le club organisant une exposition en cas de perte ou de dommage à un chat ou à un conteneur. Ceci s'applique au comité d'exposition ou à tout membre individuel du club.

Les exposants sont responsables de l'exactitude de la description correcte de leurs chats sur le formulaire d'inscription & doivent accepter pleine responsabilité pour leurs erreurs. Les chats inscrits de façon incorrecte dans une mauvaise classe ou titre ne pourront pas recevoir les prix ou points gagnés. Aucune inscription ne peut être annulée après la date de fermeture. Défaut de paiement disqualifie l'exposant & tous ses chats de futures expositions jusqu'à ce que toutes les dettes soient payées. Un exposant est autorisé à retirer son chat sous n'importe quel(s) juge(s) officiant à l'exposition, à condition que cela soit indiqué au moment d'inscription.

NUMÉROS TEMPORAIRES : Tous les chatons ou chats inscrits au championnat ou premierat doivent être dûment enregistrés par CCA-AFC ou éligible pour être inscrits. Les chats sans numéro d'enregistrement permanent de CCA-AFC peuvent concourir en utilisant un numéro temporaire émis par le bureau de CCA-AFC (office@cca-afc.com). Les chatons peuvent être inscrits avec un numéro de portée de CCA-AFC, un numéro d'enregistrement en attente (RPN) ou comme inscription non enregistré.

CHATS DOMESTIQUES : Âgés d'au moins 4 mois. Chats âgés de 6 mois et plus doivent être stérilisés et ne doivent pas être dégriffés.

CHATONS À VENDRE : Le propriétaire doit avoir au moins une inscription à l'exposition pour obtenir une 'Cage de Vente'. Chatons à vendre doivent être âgés d'au moins 3 mois & présenter leur certificat d'inoculation pour être admis. Le propriétaire doit avoir en main l'enregistrement de portée CCA-AFC pour vérifier l'âge du chaton à vendre; le défaut de fournir cet enregistrement entraînera le départ de l'éleveur/agent & de toutes leurs entrées

de la salle d'exposition. Aucun remboursements ne sera émis. Aucun chaton/chat ne peut être vendu au salon sans une 'Cage de Vente'. Limite d'un chat ou 2 chatons par une demi-cage ou 3 chats/5 chatons par une cage double. Aucun chaton/chat ne peut quitter le salon sans une 'cage de transport' & doit être accompagné par l'éleveur ou l'agent.

VÉTÉRINAIRE : Il n'y aura pas d'examen vétérinaire avant l'exposition. Les participants doivent avoir des vaccins à jour et être exempts de puces, d'acariens, de champignons et de maladies (voir Article 7, Sections 1 & 2). Les griffes doivent être coupées. **Exposants des États-Unis doivent présenter une preuve de vaccination contre la rage pour entrer au Canada.** Un chat malade sera expulsé de la salle, accompagné de tout autre chat ayant voyagé avec lui.

LITIÈRE : Fournir par le club. Apporter sa nourriture, ainsi que vos plats pour la litière & la nourriture de votre chat.

HORAIRE : Vous devez signaler votre arrivé à la secrétaire des inscriptions entre 7:30 et 8:30h. Les jugements débiteront à 9h et devraient terminer vers 16:30h. Si vous ne désirez pas perdre les points mérités, les départs avant la fermeture **doivent** obtenir la permission du gérant de l'exposition. Les directions à la salle d'exposition et pour l'hôtel seront envoyés avec la confirmation des inscriptions.

DISPONIBILITÉ DE NOURRITURE : Il y aura de la nourriture disponible à l'extérieur de la salle d'exposition.

POINTS : Les points seront calculés pour les chats éligibles pour les prix nationaux et régionaux. Afin de recevoir un prix, l'inscription doit être enregistrée auprès de la CCA-AFC avant la fin de la saison d'expositions.

CAGES : La taille d'une cage double est environ 22"x44"x22". Une seule demande de benching par exposant.

COMMIS : Ashley Reeson à ccaafcbenefitshows@gmail.com

HÔTEL : **Cambridge Hotel & Conference Centre**, 700 Hespeler Rd, Cambridge, ON N3H 5L8. Pour réserver, téléphonez (519) 622-1505 & mentionnez "**Cat Show 2024**". \$139/nuit + taxes & charge unique pour les animaux de \$50. Le tarif expire le 15 mars 2024.

ARTICLES À VENDRES & COMMANDITAIRES : Les exposants ne peuvent PAS vendre d'articles de leur emplacement de cage. Contactez Caitlin Dance, caitlindance@gmail.com pour un kiosque de vente, publicité dans le catalogue et les commandites.